
Protokół nr LXXVIII/1/2010 
z LXXVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 6 lipca 2010 r.         

w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 
 
        Na ustawowy skład 38 radnych w sesji uczestniczyło wg listy obecności                    
38 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad /lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – dokonał otwarcia LXXVIII 
sesji Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady.  
 
Powitał radnych oraz: 
- Pana Marka Ustrobińskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- Pana Henryka Wolickiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- Pana Stanisława Sienko – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa,  
- Panią Janinę Filipek – Skarbnika Miasta Rzeszowa, 
- Panią Janinę Załuską – Dyrektora Biura Obsługi Prawnej UM Rzeszowa, 
/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, 
- dyrektorów wydziałów Urzędu Miasta Rzeszowa, kierowników jednostek 
organizacyjnych Miasta oraz jednostek współdziałających z Miastem, 
- przedstawicieli prasy, radia i telewizji,  
- przewodniczących rad osiedli /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu/, 
- przedstawicieli instytucji i organizacji społeczno – zawodowych, zaproszonych 
gości,  
a także przybyłych mieszkańców Miasta /lista obecności stanowi załącznik nr 4 do    
protokołu/. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miasta przedstawił proponowany porządek obrad 
LXXVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa /załącznik nr 5 do protokołu/. 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 
2. Uchwała w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych. 
3. Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania 

inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej 
miasta Rzeszowa na 2010 r. 

4. Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązań na realizację zadań o wartości 
przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 
2010 r. 

5. Uchwała w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.  
6. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Narodowym Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.  

 1



7. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu /druk 
nr LXXVIII/1/2010/. 

8. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony 
/druk nr LXXVIII/2/2010/. 

9. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie 
przy ul. Łukasiewicza /druk nr LXXVIII/5/2010/.  

10. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie 
przy Placu Wolności. 

11. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie 
przy ul. Litewskiej. 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej                    
w Rzeszowie przy ul. Fredry 20 /druk nr LXXVIII/3/2010/. 

13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne oddanie w użytkowanie 
nieruchomości zabudowanej, położonej przy ul. Kochanowskiego                       
w Rzeszowie /druk nr LXXVIII/4/2010/. 

14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości położonej 
przy Al. Powstańców Warszawy w Rzeszowie. 

15. Uchwała w sprawie przekształcenia Technikum Mechanicznego dla 
Dorosłych w Rzeszowie. 

16. Uchwała w sprawie likwidacji Technikum Gospodarczego dla Dorosłych 
Zaocznego, Technikum Mechaniczno – Elektrycznego dla Dorosłych 
Zaocznego, Technikum Mechaniczno – Elektrycznego dla Dorosłych, 
Technikum Energetycznego dla Dorosłych, Liceum Ekonomicznego dla 
Dorosłych Zaocznego, Liceum Handlowego dla Dorosłych Zaocznego, 
Średniego Studium Zawodowego dla Dorosłych Zaocznego w Zespole Szkół 
Kształcenia Ustawicznego w Rzeszowie. 

17. Uchwała w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego, Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej i Technikum Uzupełniającego w Zespole Szkół 
Agroprzedsiębiorczości  w Rzeszowie. 

18. Uchwała w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego Nr II w Rzeszowie.  
19. Uchwała w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego Nr VIII w Rzeszowie.  
20. Uchwała w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 9 w Rzeszowie. 
21. Uchwała w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 5 i Szkoły 

Policealnej Nr 10 w Zespole Szkół Kształcenia Ustawicznego w Rzeszowie. 
22. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach Działania 

9.2 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
23. Uchwała w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Centrum Profilaktyki i Terapii 
Uzależnień w Rzeszowie.  

24. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
25. Zapytania i interpelacje. 
26. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje.   

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że wpłynęły 
następujące wnioski dotyczące zmiany proponowanego porządku obrad: 

1. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                
w punkcie 1 a – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
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2. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –               
w punkcie 1 d – projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej 
Miasta Rzeszowa na 2010 r. Wniosek został przyjęty jednomyślnie (36 głosami 
„za”). 

3. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –               
w punkcie 14 a – projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności 
przejazdu i przechodu. Wniosek został przyjęty jednomyślnie (36 głosami 
„za”). 

4. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –            
w punkcie 14 b – projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej 
Miasta Rzeszowa na 2010 r. Wniosek został przyjęty jednomyślnie (36 głosami 
„za”). 

5. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –          
w punkcie 22 a – projekt uchwały w sprawie aktualizacji Programu 
Rewitalizacji Obszarów Miejskich w Rzeszowie. Wniosek został przyjęty 
jednomyślnie (36 głosami „za”). 

6. Wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji o zdjęcie z porządku 
obrad punktu 14 – uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 
nieruchomości położonej przy Al. Powstańców Warszawy w Rzeszowie. 
Komisja przyjęła wniosek 7 głosami „za”, przy 3 głosach przeciwnych                  
i 6 głosach wstrzymujących. 

 
Radny Pan Jacek Kiczek – poprosił o przedstawienie uzasadnienia wniosku 
Komisji dotyczącego zdjęcia powyższego punktu z porządku obrad.  
 
Pan Bogusław Sak – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej               
i Inwestycji – wyjaśnił, że zasadniczą przesłanką do przyjęcia przez Komisję 
wniosku w sprawie zdjęcia niniejszego punktu z porządku obrad sesji był „protest 
mieszkańców o nie zabieranie przestrzeni publicznej, pozostawienie boisk sportowych dla 
szkoły, oraz to, iż kościoły znajdujące się w pobliżu 100 – 300 m zabezpieczają wszelkie 
potrzeby mieszkańców w tym zakresie”. 
 
Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem dotyczącym zdjęcia punktu                
z porządku obrad: 
„Za” wnioskiem głosowało 26 radnych, nikt nie głosował przeciw, 11 radnych 
wstrzymało się od głosu.  
 
Ponadto ustalono, że dotychczasowy punkt 6 porządku obrad – uchwała             
w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Warszawie – zostanie rozpatrzony po punkcie                   
1 a - uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej dla 
gminy Świlcza. 

 
Po przegłosowaniu wniosków, Rada Miasta przyjęła następujący porządek obrad  
LXXVIII sesji: 
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1. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej dla 

gminy Świlcza. 
2. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Narodowym Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
3. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 
4. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 
5. Uchwała w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych. 
6. Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania 

inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej 
miasta Rzeszowa na 2010 r. 

7. Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązań na realizację zadań o wartości 
przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 
2010 r. 

8. Uchwała w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.  
9. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu /druk 

nr LXXVIII/1/2010/. 
10. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony 

/druk nr LXXVIII/2/2010/. 
11. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie 

przy ul. Łukasiewicza /druk nr LXXVIII/5/2010/.  
12. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie 

przy Placu Wolności. 
13. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie 

przy ul. Litewskiej. 
14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej                    

w Rzeszowie przy ul. Fredry 20 /druk nr LXXVIII/3/2010/. 
15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne oddanie w użytkowanie 

nieruchomości zabudowanej, położonej przy ul. Kochanowskiego                    
w Rzeszowie /druk nr LXXVIII/4/2010/. 

16. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu. 
17. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 
18. Uchwała w sprawie przekształcenia Technikum Mechanicznego dla 

Dorosłych w Rzeszowie. 
19. Uchwała w sprawie likwidacji Technikum Gospodarczego dla Dorosłych 

Zaocznego, Technikum Mechaniczno – Elektrycznego dla Dorosłych 
Zaocznego, Technikum Mechaniczno – Elektrycznego dla Dorosłych, 
Technikum Energetycznego dla Dorosłych, Liceum Ekonomicznego dla 
Dorosłych Zaocznego, Liceum Handlowego dla Dorosłych Zaocznego, 
Średniego Studium Zawodowego dla Dorosłych Zaocznego w Zespole Szkół 
Kształcenia Ustawicznego w Rzeszowie. 

20. Uchwała w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego, Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej i Technikum Uzupełniającego w Zespole Szkół 
Agroprzedsiębiorczości  w Rzeszowie. 

21. Uchwała w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego Nr II w Rzeszowie.  
22. Uchwała w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego Nr VIII w Rzeszowie.  
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23. Uchwała w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 9 w Rzeszowie. 
24. Uchwała w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 5 i Szkoły 

Policealnej Nr 10 w Zespole Szkół Kształcenia Ustawicznego w Rzeszowie. 
25. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach Działania 

9.2 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
26. Uchwała w sprawie aktualizacji Programu Rewitalizacji Obszarów Miejskich              

w Rzeszowie. 
27. Uchwała w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Centrum Profilaktyki i Terapii 
Uzależnień w Rzeszowie.  

28. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
29. Zapytania i interpelacje. 
30. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje.   

 
Ad. 1.  
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
pomocy finansowej dla gminy Świlcza. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
projektu uchwały /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej dla 
gminy Świlcza /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 36 głosami „za”, bez 
głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym.  
 
Ad. 2.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Narodowym 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. Następnie 
przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały wraz                        
z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
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             Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Narodowym Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie /w zaproponowanej  
wersji/ została przyjęta jednomyślnie (37 głosami „za”). 
 
Ad. 3.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 
Rzeszowa na 2010 r. Następnie przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 8 do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w zakresie swojego działania, 
- Komisja Zdrowia jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                
w zakresie swojego działania, 
- Komisja Edukacji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                
w zakresie swojego działania. 
 
Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – zabierając głos w dyskusji, zapytał: „W dziale 900 
rozdział 90001 – Gospodarka komunalna i ochrona wód – umieszczono zadanie – Kanalizacja 
sanitarna wzdłuż potoku Młynówka w rejonie ulicy Mieszka I.  Na jakim etapie jest 
wykonanie tego zadania? Dlaczego w dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona 
przeciwpowodziowa – proponuje się zmniejszenie środków o  kwotę 2 314 917?” 
 
Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
UM – wyjaśniła, że opracowywana jest dokumentacja dotycząca kanalizacji 
sanitarnej wzdłuż potoku Młynówka. Poinformowała, że planuje się wpisanie tego 
zadania do realizacji w przyszłorocznym budżecie Miasta.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – odpowiadając na pytanie odnośnie 
zmniejszenia środków w dziale – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona 
przeciwpowodziowa, wyjaśniła, że jest to jedynie przesunięcie realizacji projektu. 
Kwotę zapisaną w budżecie na realizację projektu pn. „Poprawa bezpieczeństwa 
miasta Rzeszowa w zakresie zagrożeń pożarowych, powodziowych i katastrof 
poprzez zakup sprzętu ratowniczego” przenosi się na dotacje celowe dla OSP Biała, 
Słocina, Zalesie i Załęże. Sprzęt zostanie zakupiony przez każdą z tych jednostek – 
zgodnie z umową o dofinansowanie projektu.  
 
Radny Pan Józef Pytlak – poprosił o wyjaśnienie, dlaczego proponuje się 
zmniejszenie środków na zadaniach zapisanych w dziale 600 – Transport i łączność: 
- rozbudowa ul. Podkarpackiej poprzez budowę chodnika – zmniejszenie o kwotę 
455 000 zł; 
- budowa kładki dla pieszych nad potokiem Paryja – zmniejszenie o kwotę 502 914 
zł.  
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Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśnił, iż te zadania będą 
realizowane. Jest to jedynie dostosowanie do potrzeb, które zostały określone  
poprzez wykonanie dokumentacji i zakresu rzeczowo – finansowego obydwu zadań. 
 
Radny Pan Robert Kultys – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Od początku roku 
Rada Osiedla Krakowska Południe wnioskuje o zagospodarowanie terenów zielonych.              
Z budżetu Miasta zostały wydane wstępne środki na projekt koncepcji. Obecnie oczekuje na 
realizację zadanie jako zrealizowanie projektu, a następnie zrealizowanie terenów zielonych. 
Od paru miesięcy sprawa jest przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Przestrzennej, a brak 
jest jakichkolwiek działań w tym zakresie. Kiedy środki na realizację tego zadania zostaną 
zapisane w budżecie?” 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – wyjaśniła, że: „Pierwsza propozycja  
zabezpieczenia środków na to zadanie dotyczyła zmniejszenia środków przeznaczonych na 
remont parku przy ul. Rycerskiej, z równoczesnym zwiększeniem zobowiązań na 2011 rok. 
Jednak ta propozycja nie uzyskała naszej akceptacji. W przygotowanej na dzisiejszą sesję 
kolejnej uchwale w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. zostały 
zapisane środki w kwocie 60 000 złotych na realizację niniejszego zadania”. 
 
Przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (34 głosami „za”). 
 
Ad. 4. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 
Rzeszowa na 2010 r. Następnie przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 9 do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w zakresie swojego działania.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (32 głosami „za”). 
 
Ad. 5.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji 
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przedmiotowych. Następnie przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 10 do protokołu/.  
      
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji 
przedmiotowych /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 33 głosami „za”, bez 
głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym.  
 
Ad. 6.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie 
podejmowania inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale 
budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 
projektu uchwały /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 11 
do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – odnosząc się do zapisów określonych w powyższej 
uchwale, poprosił o doprecyzowanie, w ramach jakich programów zaciąga się 
zobowiązania na zadania inwestycyjne? 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – wyjaśniła, że chodzi o projekty unijne 
realizowane w ramach programów. Dodała, że zapis ogólnie wskazujący programy 
realizowane ze środków unijnych zostanie, w  ramach autopoprawki, wprowadzony 
do uchwały.  
 
Radny Pan Józef Pytlak – zapytał, na jakim etapie realizacji są następujące projekty:  
- realizowany w ramach Programu Operacyjnego Rozwoju Polski Wschodniej – 
Rozbudowa ul. Podkarpackiej i ul. Dąbrowskiego, 
- realizowany w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Podkarpackiego – Budowa drogi wojewódzkiej łączącej drogę krajową S – 19 (węzeł 
Kielanówka) z drogą krajową nr 9 w ciągu ul. Podkarpackiej w Rzeszowie – etap I 
oraz etap II . 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśnił: „W tym miesiącu 
jest przewidywane wydanie zezwolenia realizacji inwestycji drogowej. Stosowne dokumenty 
zostały złożone w Urzędzie Wojewódzkim. Pod koniec lipca zostanie ogłoszony przetarg na 
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przebudowę ul. Podkarpackiej i ul. Dąbrowskiego. Odnośnie połączenia ulicy Podkarpackiej            
z ulicą Przemysłową, to zadanie zostało podzielone na dwie części – wojewódzką i powiatową. 
Każda z tych części jest dofinansowana z odrębnych programów unijnych. Przetarg odbędzie 
się w najbliższy wtorek, a umowa zostanie podpisana około 20 – 22 lipca. Natomiast prace 
rozpoczną się na początku sierpnia i będą trwać do przyszłego roku”. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – poprosił o wyjaśnienie, na czym polega podział zadania 
na część wojewódzką i powiatową.  
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśnił: „Odcinek od ulicy 
Podkarpackiej w kierunku zachodnim jest częścią drogi wojewódzkiej, ponieważ będzie łączyć 
węzeł Kielanówka. Węzeł finansowany jest z budżetu państwa, a zostanie wykonany przez 
Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad. Natomiast od węzła do ulicy Sikorskiego i dalej do 
Dylągówki jest przebieg drogi powiatowej, finansowany z innych środków”. 
 
Przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania 
inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej 
miasta Rzeszowa na 2010 r. /wraz z autopoprawką/ została przyjęta jednomyślnie 
(29 głosami „za”). 
 
Ad. 7.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań na realizację 
zadań o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta 
Rzeszowa na 2010 r. Następnie przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 12 do protokołu/.  
W ramach autopoprawki, poprosiła o wprowadzenie zmian, zgodnie z przedłożoną 
na piśmie propozycją /tekst autopoprawki stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązań na realizację zadań o wartości 
przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na           
2010 r. /wraz z autopoprawką/ została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 
 
Ad. 8.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej. Następnie przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały /projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 14 do protokołu/. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej            
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 
 
Ad. 9.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przejazdu    
i przechodu. Następnie przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały /projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXXVIII/1/2010/ 
stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu         
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 
 
Ad. 10.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na 
czas nieoznaczony. Następnie przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 
LXXVIII/2/2010/ stanowi załącznik nr 16 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony 
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 
 
Ad. 11. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej w Rzeszowie przy ul. Łukasiewicza. Następnie przedstawił uzasadnienie 
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do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr LXXVIII/5/2010/ stanowi załącznik nr 17 do protokołu/. 
W ramach autopoprawki, zgodnie z wnioskiem wypracowanym przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, poprosił o wprowadzenie w § 1 projektu 
uchwały, zapisu o treści: „…na urządzenie ciągu pieszego…”. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej                    
w Rzeszowie przy ul. Łukasiewicza /wraz z autopoprawką/ została przyjęta 
jednomyślnie (29 głosami „za”). 
 
Ad. 12.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej w Rzeszowie przy Placu Wolności. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
projektu uchwały /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr               
18 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej                       
w Rzeszowie przy Placu Wolności /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 
jednomyślnie (30 głosami „za”). 
 
Ad. 13. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej w Rzeszowie przy ul. Litewskiej. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
projektu uchwały /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr             
19 do protokołu/. 
W ramach autopoprawki, zgodnie z wnioskiem wypracowanym przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, poprosił o wprowadzenie w § 1 projektu 
uchwały zapisu treści: 
-  „… o powierzchni 18 arów 29 m ² …” 
- „…na urządzenie parkingu ogólnodostępnego…”. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej                    
w Rzeszowie przy ul. Litewskiej /wraz z autopoprawką/ została przyjęta 
jednomyślnie (30 głosami „za”). 
 
Ad. 14. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Fredry 20. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr LXXVIII/3/2010, stanowi załącznik nr 20 do protokołu/.         
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 
w Rzeszowie przy ul. Fredry 20 /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 
jednomyślnie (30 głosami „za”). 
 
Ad. 15.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 
oddanie w użytkowanie nieruchomości zabudowanej, położonej przy ul. 
Kochanowskiego w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do projektu 
uchwały /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 
LXXVIII/4/2010, stanowi załącznik nr 21 do protokołu/.         
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, 
- Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne oddanie                        
w użytkowanie nieruchomości zabudowanej, położonej przy ul. Kochanowskiego 
w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji / została przyjęta jednomyślnie                       
(28 głosami „za”). 
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Ad. 16.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przejazdu          
i przechodu. Następnie przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały /projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 22 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu          
/w zaproponowanej wersji / została przyjęta 32 głosami „za”, bez głosów 
przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym.  
 
Radny Pan Robert Kultys nie wziął udziału w głosowaniu nad projektem uchwały           
w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu.  
 
Ad. 17. 
 
Ustalono, że punkt 17 – Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 
Rzeszowa na 2010 r. zostanie rozpatrzony w dalszej kolejności.  
 
Ad. 18.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie przekształcenia Technikum 
Mechanicznego dla Dorosłych w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
projektu uchwały /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr             
23 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Radny Pan Jacek Kiczek – poprosił o przedstawienie powodów, dla których 
przekształcane bądź likwidowane są placówki szkół średnich i policealnych o profilu 
zawodowym.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśnił, że do podejmowania 
działań tego typu obliguje ustawa o systemie oświaty. Dodał, że w całej Polsce od 
kilku lat nie ma naboru do liceów profilowanych.  
 
Radny Pan Józef Pytlak – poprosił o rozważnie możliwości przeprowadzenia debaty 
na temat likwidacji szkół w Rzeszowie.  
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Radny Pan Sławomir Gołąb – zaproponował zamknięcie dyskusji i przystąpienie do 
głosowania.  
 
Radny Pan Robert Kultys – poprosił o rozważenie możliwości podjęcia działań 
zachęcających młodzież do podejmowania nauki w szkołach o profilu technicznym.  
 
Przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie przekształcenia Technikum Mechanicznego dla 
Dorosłych w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji / została przyjęta jednomyślnie 
(29 głosami „za”). 
 
Ad. 19.  
 
Projekt uchwały w sprawie likwidacji Technikum Gospodarczego dla Dorosłych 
Zaocznego, Technikum Mechaniczno – Elektrycznego dla Dorosłych Zaocznego, 
Technikum Mechaniczno – Elektrycznego dla Dorosłych, Technikum 
Energetycznego dla Dorosłych, Liceum Ekonomicznego dla Dorosłych Zaocznego, 
Liceum Handlowego dla Dorosłych Zaocznego, Średniego Studium Zawodowego 
dla Dorosłych Zaocznego w Zespole Szkół Kształcenia Ustawicznego w Rzeszowie,  
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie likwidacji Technikum Gospodarczego dla Dorosłych 
Zaocznego, Technikum Mechaniczno – Elektrycznego dla Dorosłych Zaocznego, 
Technikum Mechaniczno – Elektrycznego dla Dorosłych, Technikum 
Energetycznego dla Dorosłych, Liceum Ekonomicznego dla Dorosłych Zaocznego, 
Liceum Handlowego dla Dorosłych Zaocznego, Średniego Studium Zawodowego 
dla Dorosłych Zaocznego w Zespole Szkół Kształcenia Ustawicznego w Rzeszowie 
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 
 
Ad. 20.  
 
Projekt uchwały w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego, Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej i Technikum Uzupełniającego w Zespole Szkół Agroprzedsiębiorczości  
w Rzeszowie, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
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             Uchwała w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego, Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej i Technikum Uzupełniającego w Zespole Szkół 
Agroprzedsiębiorczości  w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 
jednomyślnie (29 głosami „za”). 
 
Ad. 21. 
 
Projekt uchwały w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego Nr II w Rzeszowie, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego Nr II w Rzeszowie 
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 
 
Ad. 22. 
 
Projekt uchwały w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego Nr VIII w Rzeszowie, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego Nr II w Rzeszowie 
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 
 
Ad. 23.  
 
Projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 9 w Rzeszowie, wraz             
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 9 w Rzeszowie               
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 
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Ad. 24.  
Projekt uchwały w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 5 i Szkoły 
Policealnej Nr 10 w Zespole Szkół Kształcenia Ustawicznego w Rzeszowie, wraz             
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 5 i Szkoły 
Policealnej Nr 10 w Zespole Szkół Kształcenia Ustawicznego w Rzeszowie            
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 
 
Ad. 25.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektów 
w ramach Działania 9.2 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Następnie 
przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały wraz                        
z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 30 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach 
Działania 9.2 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki /w zaproponowanej wersji/ 
została przyjęta jednomyślnie (30 głosami „za”). 
 
Ad. 26.  
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie aktualizacji Programu Rewitalizacji 
Obszarów Miejskich w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do projektu 
uchwały /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 31 do 
protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie aktualizacji Programu Rewitalizacji Obszarów 
Miejskich w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 28 głosami 
„za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
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Ad. 27.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Centrum Profilaktyki                   
i Terapii Uzależnień w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do projektu 
uchwały /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 32 do 
protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Centrum Profilaktyki i Terapii 
Uzależnień w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 
jednomyślnie (29 głosami „za”). 
 
Ad. 17.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 
Rzeszowa na 2010 r. Następnie przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 33 do protokołu/.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
             Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 
 
Ad. 28. 
 
Radni otrzymali wykaz zarządzeń Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od                   
10 czerwca do 24 czerwca 2010 roku. Radni przyjęli przedstawioną informację do 
wiadomości /wykaz zarządzeń stanowi załącznik nr 34 do protokołu/. Nie 
wniesiono uwag, zapytań i zastrzeżeń do zarządzeń przedstawionych w wykazie. 
 
Ad. 29.  
 
Radny Pan Józef Pytlak – zwrócił uwagę, że zobowiązania przedstawiane                   
w odpowiedziach na interpelacje i wnioski radnych nie są realizowane. Poprosił, aby 
przestrzegać ich realizacji.  
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – przyjął do wiadomości 
zgłoszoną uwagę.  
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Radny Pan Zdzisław Daraż – złożył pisemnie interpelacje o treści: 
 

1. „W nawiązaniu do wcześniejszych wniosków, proszę o podjęcie działań 
zmierzających do remontu ulicy Cegielnianej. Sytuacja na tej ulicy jest 
szczególnie trudna w soboty i niedziele w czasie sesji dla studentów zaocznych 
w rzeszowskich uczelniach, ponieważ następuje wzmożony ruch 
samochodowy”. 

2. „W Towarzystwie Przyjaciół Rzeszowa działa grupa inicjatywna na rzecz 
budowy Miejskiego Domu Kultury. Dla realizacji tego zamiaru jest potrzebne 
otrzymanie wskazania ewentualnej jego lokalizacji. Występuję z propozycją, 
aby zlokalizować go w rejonie Parku Papieskiego. Na ten cel potrzebne jest 
około 1 ha działki. Proszę o pisemne ustosunkowanie się do tej propozycji”. 

3.  „Zwracam się z prośbą o podjęcie działań zmierzających do zainstalowania 
świateł na skrzyżowaniu ulicy Z. Chrzanowskiej i Dąbrowskiego, o które 
postulują od lat mieszkańcy tych osiedli”. 

 
Radni: Pan Janusz Błoński, Pan Grzegorz Błoński, Pan Kazimierz Myrda, Pan 
Grzegorz Jacek – złożyli pisemnie wniosek o treści:  
 
           „Wniosek o remont dwóch dróg tj. ul. Sportowców i ul. Jarzębinowej na osiedlu 
Budziwój. 
Na w/w drogi jest wykonana dokumentacja przez Gminę Tyczyn oraz drogi te posiadają 
podbudowę z tłucznia. W związku z tym koszt remontu będzie mniejszy. W związku                        
z powyższym prosimy o przychylne ustosunkowanie się do naszego wniosku, ponieważ jest to 
również prośba mieszkańców, którzy mieszkają i korzystają z tych dróg”.  
 
Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – złożył pisemnie interpelację o treści:  
 
              „W imieniu mieszkańców miasta Rzeszowa oraz Rady Osiedla Mieszka I proszę o: 

1. Przeprowadzenie remontu ul. Czołgistów – zgodnie z ustaleniami i zapisami uchwały 
budżetowej na 2010 rok; 

2. Przystąpienie do remontu ul. Zwiadowców – zgodnie z wnioskami składanymi przez 
Radę Osiedla; 

3. Wyczyszczenie koryta potoku Młynówka na odcinku od ul. Lwowskiej do ujścia 
Młynówki do rzeki Wisłok, ze szczególnym uwzględnieniem okolic ul. Na Skały                     
w okolicach jednostki wojskowej; 

4. W imieniu mieszkańców oraz Rady Osiedla – wnioskuję o przystąpienie do 
opracowania MPZP dla terenu przy ul. Południowej i Hutników, z zachowaniem 
zapisów ze starego MPZP, który stracił ważność. Informuję, że wniosek był już 
składany w tej sprawie w 2007 r.” 

 
Radny Pan Stanisław Ząbek – złożył pisemnie interpelację o treści:  
 
           „Zwracam się z uprzejmą prośbą o wyrażenie zgody na zakup dla potrzeb koła 
sportowego Biała około 25 m³ piasku kopanego, celem wyrównania nawierzchni boiska 
sportowego w/w koła, na którym odbywają się rozgrywki ligowe piłki nożnej. Wyjaśniam, że 
nawierzchnia w/w boiska została zniszczona podczas powodzi w br.” 
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Radny Pan Waldemar Szumny – złożył pisemnie zapytanie o treści:  
 
             „Proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania dotyczące nowych obiektów 
sportowych w Rzeszowie: 

1) jakie są obecnie decyzje i plany związane z budową nowych boisk (np. w ramach 
„Orlik – 2012) na osiedlu Gen. Grota – Roweckiego (przypomnę, że swego czasu był 
wniosek Rady Osiedla w tej sprawie wskazujący lokalizację blisko ul. Bulwarowej), 

2) jak obecnie wygląda sytuacja z planowaną budową EUROBOISKA przy ul. 
Granicznej (było planowane już dawno, ale nic się nie dzieje w tej sprawie, jeśli chodzi 
o postęp prac), 

3) jak wyglądają plany budowy nowych boisk na terenie osiedli Zwięczyca i Staroniwa?” 
 
Radny Pan Waldemar Szumny – złożył pisemnie interpelację o treści:  
 
           „Proszę o przedstawienie następującego zestawienia (może być w ujęciu 
tabelarycznym) zawierającego najważniejsze inwestycje z lat 2006 – 2010 w Rzeszowie      
(m. in. nazwa zadania – lokalizacja – kwota przeznaczona na zadanie) dotyczące tematów: 

1) budowa boisk sportowych, 
2) budowa sal i hal sportowych, 
3) budowa placów zabaw i obiektów o podobnej funkcji, 
4) budowa i remont placówek oświatowych i instytucji kultury, 
5) budowa i remont dróg i chodników ( w tym sygnalizacji świetlnej), 
6) budowa i remont mieszkań komunalnych, 
7) budowa i remont miejsc postojowych ( w tym parkingów), 
8) inne ważniejsze inwestycje osiedlowe lub miejskie. 

Pragnę nadmienić, że takie zestawienie byłoby potrzebne w trakcie spotkań z mieszkańcami 
czy radami osiedli, gdzie często otrzymuję różne pytania dotyczące powyższych tematów, jak 
również najbliższych planów w tym zakresie”. 
 
Radny Pan Jan Mazur – złożył pisemnie interpelację o treści:  
 
         „Palącym problemem jest remont balustrady i muru oporowego na zapleczu Instytutu 
Muzyki Uniwersytetu Rzeszowskiego. Stan jego grozi zawaleniem. Ponadto straszy 
wyglądem i bulwersuje mieszkańców osiedla Piastów, Dąbrowskiego i Grota – Roweckiego.  
Uprzejmie proszę o podjęcie w tej mierze stosownych działań i doprowadzenie do remontu 
w/w muru i balustrady”. 
 
Radni: Pan Mirosław Kwaśniak i Pan Witold Walewender – złożyli pisemnie 
zapytanie o treści:  
 
         „Czy planowana jest budowa akomodacyjnej sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu 
ulic: Krzyżanowskiego, Armii Krajowej?” 
 
Radny Pan Sławomir Gołąb – złożył pisemnie interpelację o treści:  
 
          „Mieszkańcy bloków socjalnych i komunalnych na ulicy Hanasiewicza proszą o: 
- budowę placu zabaw dla dzieci, 
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- boisko sportowe, 
- miejsce dla wypoczynku dla osób starszych, 
- ekrany oddzielające stację benzynową od bloku – huk w nocy dobiegający z myjni 
samochodowej, 
- monitoring osiedla – skargi na wandalizm i brak bezpieczeństwa mieszkańców”. 
 
Ad. 30.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że posiedzenie 
Komisji Rodziny i Pomocy Społecznej odbędzie się w dniu 8 lipca 2010 r. o godz. 
13.00 w Domu Pomocy Społecznej przy ul. Załęskiej w Rzeszowie.  
 
 
Na LXXVIII sesji odbytej w dniu 6 lipca 2010 r. Rada Miasta Rzeszowa podjęła 
następujące uchwały: 
 

1. Uchwała Nr LXXVIII/1336/2010 – w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
pomocy finansowej dla gminy Świlcza. 

 
2. Uchwała Nr LXXVIII/1337/2010 – w sprawie zaciągnięcia pożyczki                    

w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej                   
w Warszawie. 

 
3. Uchwała Nr LXXVIII/1338/2010 – w sprawie zmian uchwały budżetowej 

Miasta Rzeszowa na 2010 r.  
 

4. Uchwała Nr LXXVIII/1339/2010 – w sprawie zmian uchwały budżetowej 
Miasta Rzeszowa na 2010 r.  

 
5. Uchwała Nr LXXVIII/1340/2010 – w sprawie ustalenia stawek jednostkowych 

dotacji przedmiotowych.  
 

6. Uchwała Nr LXXVIII/1341/2010 – w sprawie zaciągania zobowiązań                     
w zakresie podejmowania inwestycji o wartości przekraczającej granicę 
ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r.  

 
7. Uchwała Nr LXXVIII/1342/2010 – w sprawie zaciągnięcia zobowiązań na 

realizację zadań o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale 
budżetowej miasta Rzeszowa na  2010 r.  

 
8. Uchwała Nr LXXVIII/1343/2010 – w sprawie trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej.  
 

9. Uchwała Nr LXXVIII/1344/2010 – w sprawie ustanowienia służebności 
przejazdu i przechodu. 
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10. Uchwała Nr LXXVIII/1345/2010 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
na czas nieoznaczony.  

 
11. Uchwała Nr LXXVIII/1346/2010 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

położonej w Rzeszowie przy ul. Łukasiewicza.  
 

12. Uchwała Nr LXXVIII/1347/2010 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej w Rzeszowie przy Placu Wolności. 

 
13. Uchwała Nr LXXVIII/1348/2010 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

położonej w Rzeszowie przy ul. Litewskiej.  
 

14. Uchwała Nr LXXVIII/1349/2010 – w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Fredry 20. 

 
15. Uchwała Nr LXXVIII/1350/2010 – w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

oddanie w użytkowanie nieruchomości zabudowanej, położonej przy ul. 
Kochanowskiego w Rzeszowie. 

 
16. Uchwała Nr LXXVIII/1351/2010 – w sprawie ustanowienia służebności 

przejazdu i przechodu. 
 

17. Uchwała Nr LXXVIII/1352/2010 – w sprawie przekształcenia Technikum 
Mechanicznego dla Dorosłych w Rzeszowie. 

 
18. Uchwała Nr LXXVIII/1353/2010 – w sprawie likwidacji Technikum 

Gospodarczego dla Dorosłych Zaocznego, Technikum Mechaniczno - 
Elektrycznego dla Dorosłych Zaocznego, Technikum Mechaniczno - 
Elektrycznego dla Dorosłych, Technikum Energetycznego dla Dorosłych, 
Liceum Ekonomicznego dla Dorosłych Zaocznego, Liceum Handlowego dla 
Dorosłych Zaocznego, Średniego Studium Zawodowego dla Dorosłych 
Zaocznego w Zespole Szkół Kształcenia Ustawicznego w Rzeszowie. 

 
19. Uchwała Nr LXXVIII/1354/2010 – w sprawie likwidacji Liceum 

Profilowanego, Zasadniczej Szkoły Zawodowej i Technikum Uzupełniającego 
w Zespole Szkół Agroprzedsiębiorczości w Rzeszowie.  

 
20. Uchwała Nr LXXVIII/1355/2010 – w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego             

Nr II w Rzeszowie.  
 

21. Uchwała Nr LXXVIII/1356/2010 – w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego            
Nr VIII w Rzeszowie.  

 
22. Uchwała Nr LXXVIII/1357/2010 – w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej                        

Nr 9 w Rzeszowie.  
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23. Uchwała Nr LXXVIII/1358/2010 – w sprawie likwidacji Technikum 
Uzupełniającego Nr 5 i Szkoły Policealnej Nr 10 w Zespole Szkół Kształcenia 
Ustawicznego w Rzeszowie. 

 
24. Uchwała Nr LXXVIII/1359/2010 – w sprawie przystąpienia do realizacji 

projektów w ramach Działania 9.2 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.  
 

25. Uchwała Nr LXXVIII/1360/2010 – w sprawie aktualizacji Programu 
Rewitalizacji Obszarów Miejskich w Rzeszowie.  

 
26. Uchwała Nr LXXVIII/1361/2010 – w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Centrum 
Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Rzeszowie.  

 
27. Uchwała Nr LXXVIII/1362/2010 – w sprawie zmian uchwały budżetowej 

Miasta Rzeszowa na 2010 r.  
 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem 
przyjętego porządku obrad dokonał zamknięcia LXXVIII sesji Rady Miasta 
Rzeszowa. 
 
Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 10.35. 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
Protokołowała:  
 
Marta Perlak 
                                    
 
 
                                                                                            Przewodniczący  
                                                                                       Rady Miasta Rzeszowa 
 
                                                                                             Konrad Fijołek 
 
Sprawdził: 
       Dyrektor  
Biura Rady Miasta  
 
Mirosław Kubiak 
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http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/v-kadencja-rady-miasta/sesje-v-kadencji-rady-miasta/2010/lxxviii-sesja-6-lipca-2010-r/8938,uchwala-nr-lxxviii13582010.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/v-kadencja-rady-miasta/sesje-v-kadencji-rady-miasta/2010/lxxviii-sesja-6-lipca-2010-r/8940,uchwala-nr-lxxviii13592010.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/v-kadencja-rady-miasta/sesje-v-kadencji-rady-miasta/2010/lxxviii-sesja-6-lipca-2010-r/8941,uchwala-nr-lxxviii13602010.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/v-kadencja-rady-miasta/sesje-v-kadencji-rady-miasta/2010/lxxviii-sesja-6-lipca-2010-r/8942,uchwala-nr-lxxviii13612010.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/v-kadencja-rady-miasta/sesje-v-kadencji-rady-miasta/2010/lxxviii-sesja-6-lipca-2010-r/8943,uchwala-nr-lxxviii13622010.html
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